
Aan:
De Gemeenteraad van de Gemeente Laarbeek & De Commissie Ruimtelijk Domein

Postbus 190

5740 AD Beek en Donk

Copy per e-maíl: semeente@laarbeek.nl

Geachte leden van de Gemeenteraad en leden van de commissie Ruimtelijk Domein,

Op de website van de Gemeente Laarbeek heb ik gelezen dat op 22 september a-s. wordt vergaderd door de

Commissie Ruimtelijk Domein. lk verwacht dat in deze vergadering het Ontwerpbestemmingsplan

woninBtextielbedrijf Bosscheweg 79 te Aarle-Rixtel (Artex) geagendeerd wordt.

Verzoek
Als burger van de Gemeente Laarbeek doe ik een dringend beroep op u om niet in te stemmen met het

nieuwe bestemmingsplan voor Artex wat waarschijnlijk leidt tot een verdere uitbreiding van de fabriek,

verhoging van productie en dus meer overlast en nóg grotere gezondheidsrisico's voor de burgers van Laarbeek

en omgeving.

Achtergrond
Als omwonende wil ik graag het volgende onder uw aandacht brengen:

Voorheen was Artex een traditioneel textielbedrijf. Tegenwoordig is sprake van een chemische fabriek' ln de

fabriek wordt geen textiel meer geproduceerd maar wordt aangeleverd textiel bewerkt, verhard, geverfd,

gecoat en/of gefixeerd. Kortom er vinden chemische bewerkingen plaats; het bedrijf is getransformeerd van

een traditioneel textielbedrijf naar een volledig chemische fabriek'

Een fabriek waar al meer dan 20 jaar klachten over gemeld worden maar waar noch de Gemeente noch Artex

iets aan doet, zelfs niet onder druk van de Raad van State. Veranderingen in het productieproces van Artex

maken het de laatste jaren onhoudbaar waardoor we vrezen voor de gevolgen als u niet ingrijpt.

ln deze chemische fabriek wordt 6 dagen per week gewerkt en 15 tot 18 uur per dag geproduceerd' De

productie en enorrne winst nemen volgens recente uitingen in de media alleen rnaar toe, Artex speelt zelfs met

de gedachte om op deze plek uit te breiden! Allemaal vanuit een locatie die bestemd is als milieucategorie-

zone !-2, midden in een woonwijk!

lk ben van mening dat Artex als chemische fabriek, niet meer thuishoort op deze locatie, een locatie van maar

liefst 50.000 m2l Bijna net zo groot als de omliggende woonwijk de Duivenakker.

Aantastíng van woon- en leeÍklimaat
Artex zorgt al jaren in toenemende rnate voor een enorme aantasting op mijn woon- en leefklimaat' Er is

vrijwel continue sprake van een enorme uitstoot van chemische lucht die tot ernstige geuroverlast leidt' Buiten

zijn is dan onmogelijk.

Gezondheidszorgen
Als omwonende ben ik bang dat gebruik wordt gemaakt van toxische stoffen die mijn gezondheid kunnen

aantasten. lk heb kennisgenomen van de zaak Tata Steel en ben bang dat bij Artex ook gewerkt wordt met

zaken die staan op de lijst met zeer zorgwekkende stoffen of met nieuwe stoffen die nog op geen enkele lijst

staan en waarvan de uitwerking onbekend is, zoals bij DSM het geval is'

Veiligheid
Naast de zorg over mijn gezondheid leidt ook het af- en aanrijdend verkeer tot veel problemen. lk noem hier

enkele voorbeelden:
Geparkeerde vrachtwagencombinaties op het fietspad op de Helmondseweg' Hierdoor moeten

fietsers -veelal schoolgaande jeugd- de hoofdweg op, met alle gevaren van dien'
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Geparkeerde vrachtwagencombinaties die overnachten aan de Helmondseweg, vaak met lopende
motor.
Verboden verkeersmanoeuvres zoals achteruitrijden over flinke afstanden door
vrachtwagencombinaties in de woonwijk. Hierdoor komt de verkeersveiligheid ernstig in gevaar, in het
bijzonder voor bezoekers van de Dreef, KBO, Scouting en Cendra.

Calamiteit
Wat als er een calamiteit in deze fabriek gebeurt? Een chemische fabriek met een dakoppervlakte van meer
dan 30.000 m2 waarvan een groot gedeelte nog asbesthoudend is, los van alle chemische stoffen die aanwezig
zijn. De impact van een calamiteit bij Artex zal op de woonomgevÍng enorm zijn.

Artex lijkt zich ongenaakbaar te wanen en lapt vele regels waaronder bijvoorbeeld het gesloten houden van
deuren voortdurend aan zijn laars. Aan de openbare weg is zeer regelmatig te zien dat deuren open staan die
volgens de verleende vergunning gesloten zouden moeten blijven. Ze beloven al20 jaar van alles maar per
saldo verbetert er niets, ook niet voor de eigen medewerkers. Deuren en ramen staan klaarblijkelijk open om
het nog een beetje draaglijk te houden in de productieruimtes.

Groenste gemeente van Nederland?
Hoe is deze situatie mogelijk in een Gerneente die zichzelf de groenste Gemeente van Nederland noemt?
Waar is de Gemeente Laarbeek in haar zorg voor het belang van haar inwoners?

De situatie rondom Artex B.V. is voor mij volstrekt onaanvaardbaarl

Met deze brief spreek ik u daarom -als gekozen volksvertegenwoordigers- op de ontstane situatie aan zodat u
wordt aangespoord om uw verantwoordelijkheid te nemen!

lk ga er dan ook vanuit dat u als volksvertegenwoordiger staat voor de burgers en niet akkoord gaat met de
wijziging van het bestemmingsplan ten voordele van Artex 8.V.. U wilt toch niet aansprakelijk gehouden
worden voor deze onhoudbare en bijna niet uit te leggen situatie?

Met vriendelijke groet,

Naam:

Adres:

Postcode:

Plaats;

Mailadres:

06-nummer:

Datum;

Handtekeningi=*_

il
I
Á

6,

I

lI

2


